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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2017/18:309 Sveriges ställningstagande gällande EMA:s lokalisering 

I en artikel i Jyllands-Posten den 20 november uttrycker den danske 
utrikesministern Anders Samuelsen (LA) missnöje över att Sverige inte har 
stöttat Danmark i omröstningen om huruvida EU:s läkemedelsmyndighet EMA 
ska ligga i Köpenhamn. Anders Samuelsen menar att Malmö skulle dra nytta av 
de 900 nya arbetstillfällen som skulle tillkomma av lokaliseringen i 
Köpenhamn och därmed i Öresundsregionen. 

En placering i Köpenhamn skulle ha gynnat medicinklustret i Skåne, och 
påståendet från Danmark väcker nu många upprörda känslor i mitt hemlän. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ann Linde: 

 

Vilka åtgärder vidtog statsrådet och regeringen för att läkemedelsmyndigheten 
EMA skulle lokaliseras i Norden, och hur röstade statsrådet efter att 
Stockholms kandidatur hade fallit? 
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Boriana Åberg (M)
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